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Działając w imieniu własnym z Rodzinnego Ogrodu 
Działkowego im „Koło Kani" w Toruniu stwierdzam że, niepokoją 
mnie przedłużające się prace nad uchwaleniem ustawy o Rodzinnych 
Ogrodach Działkowych. 

Dzień 21 stycznia 2014r zbliża się wielkimi krokami a ustawy 
nie widać. W obecnym projekcie Ustawy art. 30 budzi bardzo 
ogromny niepokój o dalsze losy ogrodów działkowych. Słowo 
„Uwłaszczenie" może przynieść odwrotny skutek, tym bardziej ,że 
jest on niezgodny z konstytucją. My działkowcy prosimy o pomoc i 
wsparcie. Pragniemy by nowa Ustawa została uchwalona w terminie i 
była korzystna dla działkowców tak aby mogli czuć się bezpiecznie i 
zgodnie z prawem. 

Z wyrazami szacunku 


